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Infrastructuur, Wonen en Groen  
 

Wens Afspraak Jaar Budget 

Oplossen van 
achterstallig 
onderhoud aan de 
achterkant van het 
Zwarte Paard. 

Geen actieve rol voor de gemeente, het is 
particulier terrein. 

n.v.t. n.v.t. 

Opknappen 
Hornderpad. 

Dit pad is van HHNK, daarom volgt er geen 
actie vanuit de gemeente. 

Niet 
bekend 

n.v.t.   

Een naam voor het 
fietspad Coenplein- 
Broerdijk. 

De melding is bekend bij de BAG: binnenkort 
volgt er een voorstel voor een naam. 

2018 Ja  

Plaatsen van 
historische 
lantaarnpalen en 
palen. 

Historische lantaarnpalen aan de Dorpsweg 
worden geplaatst.  

2019 Ja 

Baggeren van de 
dorpssloot en meer 
stromend maken 
vanwege ontbreken 
bluswater. 

Er worden Baggerwerkzaamheden uitgevoerd. 
Er is voldoende bluswater in de directe 
omgeving.  

Q1 
2019 

Ja  

Waterbluspunten 
zichtbaar en 
toegankelijk maken. 

Dorpsraad maakt inzichtelijk  waar eventuele 
de problemen liggen. 

2018  n.v.t. 

Onderhoud van de 
Dorpsweg. 

De wegkanten worden stukje voor stukje 
opgeknapt,  Ca 75%  is al uitgevoerd. Bestaand 
materiaal nogmaals instrooien.   

2018 ja 

Hornderweg 
onderhoud 

De uitvoering is gepland, inclusief 
verkeersbord doodlopende weg. 

 2019 Ja  

Onderzoek naar 
mogelijke 
woningbouwlocaties
. 

De stedenbouwkundige verkenning is afgerond. 
De dorpsraad is uitgenodigd om hun visie 
kenbaar te maken en om de verkenning te 
bespreken. De verwachting is dat we de 
strategie/ vervolgaanpak in maart/april 2019 
voorleggen aan het college en de raad. De 
locatie(s) voor woningbouw worden in 2019 
bekend. 

2019 

  Ja, 
voor de 
verkenn
ing  

Transformatie van 
De Maar. 

De gemeente voert samen met Zka een pilot 
uit om de transformatiemogelijkheden van 
reacreatiepark De Maar te onderzoeken. De 
bespreeknotitie is op 15 november besproken. 
Verdere uitwerking vindt daarna plaats.   

2018/ 
2019 

Ja, 
voor 
het 

uitvoer
en van 
de pilot 
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Kwaliteitsverbeterin
g van het 
beschermd 
dorpsgezicht. 

De dorpsraad heeft op 6 november een 
document ontvangen met daarin een 
toelichting hoe de gemeente het beschermd 
dorpsgezicht van Twisk beschermd 

n.v.t. n.v.t. 

Saneren van Perceel 
Neefjes uit het 
dorp. 

Deze wens heeft een relatie met het 
onderzoek naar mogelijke 
woningbouwlocaties. De stedenbouwkundige 
verkenning is afgerond. De dorpsraad is 
uitgenodigd om hun visie kenbaar te maken en 
om de verkenning te bespreken. De dorpsraad 
heeft perceel Neefjes voorgedragen als 
mogelijke woningbouwlocatie. Deze locatie is 
meegenomen in de stedenbouwkundige 
verkenning. De verwachting is dat we de 
strategie/vervolgaanpak in maart/april 2019 
voorleggen aan het college en de raad. De 
locatie(s) voor woningbouw worden in 2019 
bekend. 

2019  n.v.t. 

 

Verkeer en Veiligheid 
    

Wens Afspraak Jaar Budget 

Verkeersmaatregele
n p.m. 

De huidige verkeersmaatregelen zijn in overleg 
met bewoners en dorpsraad doorgevoerd. 
Extra voorgestelde maatregelen zijn door het 
dorp afgewezen. Bij grote reconstructie wordt 
aanpassing van de weg overwogen. 

n.v.t. Nee  

Parkeren op de 
gangwerf.  

Deze situaties worden na de wegenoverdracht 
van HHNK naar de Gemeente bekeken. Bij 
grote reconstructie wordt aanpassing van de 
weg overwogen. 

n.v.t. nee 

 

Samenleving   
    

Wens Afspraak Jaar Budget 

Renovatie van de 
school. 

Het raadsbesluit van 1 november wordt 
uitgevoerd. We investeren in renovatie en 
duurzaamheidsmaatregelen. Overleg met 
schoolbestuur loopt. 

2019 Ja  

Een plek waar de 
collectie van Twisca 
opgeslagen kan 
worden. 

Het initiatief ligt bij Twisca om met een 
voorstel te komen voor opslag en locatie van 
de collectie. Wethouder Nederpelt en 
cultuurambtenaar Maartje Kok zijn in gesprek 
met Twisca. 

2018  

Nader 
onderzo
ek naar 
middel
en 
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Toko 

De gemeente is hier nu niet actief mee bezig 
en heeft geen voortrekkersrol. Wel kunnen wij 
meedenken met eventuele ontwikkelingen die 
door de dorpsraad worden voorgedragen. 

Nog 
niet 

bekend  
nee  

Beeld Gijs de Gans  
Het dorp onderzoekt de mogelijkheid voor 
plaatsing van het beeld. Ook financieel kijkt 
men naar de mogelijkheden,  

2019 Nee 

Herinrichting 
rondom de school 
i.v.m. overlast. 

Eerst nog overleg met school, inwoners en 
BOVV. Overleg met jongerenwerker . Streven 
naar oplossing 2019 

2019 n.v.t. 

 


